
彈匣 MAGAZINE

充氣約為12秒
Top Gas 12 SEC.

·充氣前
·Before inflation

·充氣後（充氣量約為12克）
·After inflation（12 grams）

·往凹槽放入BB彈，注意中間不能有空缺。凹槽裝滿後關閉至一個小窗口，繼續填滿剩餘空間，最後合上。
·Insert BB bullets into the groove, making sure there is no gap in the middle. After the groove is filled, close it to a small window, continue to fill the 
  remaining space, and finally close it.

·按下防誤關按鈕，順勢推入彈匣底板，確保彈匣底板安裝到位。快速裝彈完畢，即刻投入遊戲。
·Press the anti misoperation button and push the magazine bottom plate into place, ensuring that the magazine bottom plate is installed properly. 
  Quick reloading completed, immediately enter the game.

Click

·按下鎖定鈕，順勢推出彈匣底板。接著推出彈匣內芯，拉至盡頭，待聽到“啪”的一聲，操作完成。
·Press the lock button and smoothly push out the magazine bottom plate. Then push out the magazine core, pull it to the end, and wait for a "Click" 
  sound to complete the operation.

·氣體填充完畢後，彈匣芯溫度較低，此時可放置一段時間待溫度回升。
·After the gas filling is completed, the temperature of the magazine core is relatively low. At this time, it can be left for a period of time to allow the 
  temperature to rise.

Click
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1.  射擊需要專用氣體提供動力。保持彈匣灌氣口與氣罐接嘴的垂直，並將氣體罐接嘴對準彈匣灌氣口，用力壓下開始填充。
     充氣量約為12克，充氣時間約為12秒。
2.  無論是單發或連發射擊，射擊35發後從新加氣到原始推薦值，如無電子秤側補充加氣到原來重量或加氣約6秒。
3.  強烈推薦GBB玩家使用GM定制生產的高精度迷你電子秤。 或其他專業廠家生產的珠寶秤級別產品（推薦參數為：500g量程，精度0.01g）。 
     採用重量差法量測並準確充氣。 可讓彈夾發揮最佳效能，和保持最穩定狀態、减少氣體浪費達30%-50%詳情見產品測評數據。

1.  Airsoft guns require dedicated gas to provide power. Keep the gas port of the magazine and the nozzle of the gas cylinder vertical, and 
     align the nozzle of the gas cylinder with the gas port of the magazine. Press down firmly to start filling. The gas filling amount is 
     approximately 12 grams, and the filling time is about 12 seconds.
2.  Whether it is single-shot or burst fire, refill the gas to the original recommended value after shooting 35 rounds. If there is 
     no electronic scale, refill the gas to the original weight or for about 6 seconds.
3.  It is strongly recommended that GBB players use the high-precision mini electronic scale custom-made by GM or other professional 
     manufacturers' jewelry scale level products (recommended parameters: 500g range, accuracy 0.01g). Use the weight difference method 
     to measure and accurately fill the gas. This can maximize the performance of the magazine, maintain the most stable state, and reduce 
     gas waste by 30% to 50%. For more details, please refer to the product evaluation data.
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·裝入BB彈
·Load BB pellets
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